
Z á p i s č. 31/2024 
z 31. jednání vedení sekce OB, které se konalo dne 24. 11. 2024 

 

 

 

Přítomni:  Petr Klimpl, Jan Netuka, Daniel Wolf, Roman Zbranek, Radim Hošek 

  Jan Picek 
 

 

 

Program:  1. Aktuální informace 

  2. Příprava Shromáždění sekce OB 

  3. Projednání kandidatur do voleb ČSOS 

  4. Příspěvky na činnost TSM v roce 2025 

  5. Prováděcí předpisy k registracím sekce OB pro závodní sezónu 2025 

  6. Vyhodnocení výběrového řízení na pořadatele závodů soutěží sekce OB v roce 2026 

7. Vypsání dalšího kola výběrového řízení na pořadatele závodů v roce 2026 

8. Příprava úprav sportovně technických dokumentů sekce OB 

9. Různé 
 

 

1/31 Aktuální informace 

- VV ČSOS schválil příspěvky pořadatelům závodů soutěží sekce OB v roce 2024 

- VV ČSOS - mimořádná dotace pořadatelům M ČR na klasické trati ve výši 80 tis. Kč 

(přeložení závodu z důvodu vyšší moci na jiný termín, kompenzace snížení příjmů z vkladů) 

- VV ČSOS schválil kandidaturu Mariánských Lázní na MS veteránů 2028 

- Výsledky Ankety Nejlepší o-závodník roku 2024 
 

2/31 Příprava Shromáždění sekce OB 

 Předseda sekce OB Petr Klimpl předložil organizační zabezpečení Shromáždění sekce OB dne 7. 

12. 2024 (pozvánka s programem, jednací řád, doplněný volební řád, řídící schůze, pracovní 

předsednictvo, složení komisí). 

Vedení sekce: 

a) schvaluje organizační zabezpečení Shromáždění sekce OB dne 7. 12. 2024. 
 

3/31 Projednání kandidatur do voleb ČSOS 

 Jan Picek požádal vedení sekce o kandidaturu na předsedu ČSOS na roky 2024 až 2028. Předem 

zaslal písemný materiál „To jsou moje priority“, který ještě osobně okomentoval a rozvinul.  

Jan Šedivý požádal vedení sekce o kandidaturu na člena VV ČSOS na roky 2024 až 2028. 

Vedení sekce: 

a) schvaluje kandidaturu Jana Picka na předsedu ČSOS na funkční období 2024 až 2028; 

b) schvaluje kandidaturu Jana šedivého na člena VV ČSOS na funkční období 2024 až 2028. 
 

4/31 Příspěvky na činnost TSM v roce 2025 

 Komise mládeže předložila návrhy příspěvků na činnost TSM v roce 2025. Podklady byly 

podrobně komentovány na minulém jednání vedení sekce. 

Vedení sekce: 

a) schvaluje navržené příspěvky na činnost TSM v roce 2025 a ukládá je předložit VV ČSOS 

k definitivnímu schválení. 
 

5/31 Prováděcí předpisy k registracím sekce OB pro závodní sezónu 2025 

 Předseda organizační a metodické komise Radim Hošek předložil návrh Prováděcích předpisů k 

registracím sekce OB pro závodní sezónu 2025. 

Vedení sekce: 

a) schvaluje Prováděcí předpisy k registracím sekce OB pro závodní sezónu 2025. 
 

6/31 Vyhodnocení 1. kola výběrového řízení na pořadatele závodů soutěží sekce OB v roce 2026 

Předseda soutěžní komise Petr Klimpl informoval o vyhodnocení 1. kola výběrového řízení na 

pořadatele závodů soutěží sekce OB v roce 2026 tak, jak ho provedla soutěžní komise. 

Vedení sekce: 

a) schvaluje výsledky 1. kola výběrového řízení na pořadatele závodů soutěží sekce OB v roce 

2026. 
 

7/31 Vypsání dalšího kola výběrového řízení na pořadatele závodů v roce 2026 



 Předseda soutěžní komise sekce OB Petr Klimpl předložil návrh soutěžní komise na vypsání 1a. 

kola výběrového řízení na pořadatele závodů sekce OB v roce 2026, do kterého budou zařazeny 

neobsazené závody z 1. kola. Termín předložení přihlášek do 1a. kola VŘ je nyní 10. 1. 2025. 

Vedení sekce: 

a) schvaluje vypsání 1a. kola výběrového řízení na pořadatele závodů sekce OB v roce 2026. 
 

8/31 Příprava úprav sportovně technických dokumentů sekce OB na rok 2025 

 Předseda soutěžní komise sekce OB Petr Klimpl, že SK obdržela od svých členů i od další o-

veřejnosti celou řadu námětů a připomínek k soutěžím (celkem deset stran). Náměty a 

připomínky byly různého charakteru, od formálních až po změnu systému. Vypořádání 

připomínek a námětů probíhá (viz zápis SK sekce OB). 

Vedení sekce: 

a) bere na vědomí informaci o přípravě úprav sportovně technických dokumentů sekce OB na 

rok 2025. 
 

9/31 Různé 

- Předseda soutěžní komise Petr Klimpl informoval o změně změnu prostoru závodu Českého 

poháru/ŽA ve sprintu (20. 9. 2025, pořadatel TUR). Závod se kvůli kolizí s jinou akcí 

nemůže uskutečnit v Železném Brodě. Novým prostorem je obec Klášter Hradiště nad 

Jizerou. 

- Jan Netuka podal informaci o jednání komise mládeže, které se uskutečnilo 23. 11. 2024 

v Prostějově. 

- Vedení sekce důrazně doporučuje oblastem sekce OB sjednocení názvů soutěžních 

kategorií:následovně:  

o DH10F (příp. D10F a H10F) – nesoutěžní výuková kategorie pro menší děti bez 

doprovodu, kde mají na trati podporu v podobě fáborků. 

o alternativně: DH10S (příp. D10S a H10S) – nesoutěžní výuková kategorie pro menší 

děti bez doprovodu, kde mají na trati jištění v podobě Smajlíků. 

o HDR – kategorie pro děti v doprovodu rodičů nebo jiných osob, zpravidla 

využívající fáborkovanou trasu, příp. trasu osazenou smajlíky. 

o Jednotné značení soutěžních kategorií na oblastní úrovni: 

 xC - hlavní kategorie na oblastní úrovni 

 xD - v žactvu jednodušší a kratší, v ostatních zejména kratší podkategorie 

- Byl vyhodnocen metodický seminář trenérů a rozhodčích 22. – 24. 11. 2024. Seminář byl 

velmi dobře připraven organizačně metodickou komisí. 

- Předseda komise reprezentace Daniel Wolf podal informaci o přípravě výběrového řízení na 

trenéry reprezentace OB, které proběhne na jaře 2025. 

 

V závěru jednání poděkoval předseda sekce OB Petr Klimpl všem členům vedení sekce, předsedům 

komisí i členům komisí za jejich práci ve funkčním období 2021 – 2024. 

 

 

 

Zapsal: Petr Klimpl, předseda sekce OB 

Pardubice 24. 11. 2024 

 

 


